

## Training Content – General Overview

- Day 1 Scope of cost benefits analysis, Data needs, Project cycle, Steps in costs benefit analysis
- Day 2 Transport externalities - what they are and how to measure them
- Day 3 Distribution of costs and benefits and cross border projects, Transport appraisal optimism and risk analysis, Economic and financial appraisal
- Day 4 Frameworks for the provision and financing of transport infrastructure, Forms of private sector participation, Sources of financing
- Day 5 Risk sharing schemes in the different procurement models, Risk allocation strategies, Risk Analysis, Funding of infrastructure, Methods and tools for project development, Infrastructure procurement

## Содержание Тренинга – Общий Обзор

- День 1 Описание анализа рентабельности, Необходимость данных, Цикл проекта, Шаги в анализе рентабельности
- День 2 Виды транспорта - что они собой представляют и как их мерить
- День 3 Распределение стоимости, прибыли и проектов, пересекающих границу, Переоценка транспорта и анализ риска, Экономическая и финансовая оценка
- День 4 Рамки для обеспечения и финансирования транспортной инфраструктуры, Формы участия частного сектора, Источники финансирования
- День 5 Схемы распределения риска в разных моделях снабжения, Стратегии распределения риска, Анализ степени риска, Субсидирование инфраструктуры, Методы и способы развития проекта, Снабжение инфраструктуры